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Vlissingen 24 april 2021. 

In de eerste plaats een warm welkom aan onze nieuwe vrienden die zich de afgelopen tijd 
aangemeld hebben. 

De afgelopen weken zijn we doorgegaan met het benaderen van de fracties uit de gemeenteraad om 
over onze bezwaren tegen de pannen van het college te praten en uit te leggen wat wij graag willen. 
We hebben in totaal 10 fracties gesproken. Christen Unie en D’66 lieten ons weten dat ze al wel 
genoeg op de hoogte waren en daarom geen behoefte hadden aan een gesprek en 50PLUS wilde ons 
absoluut niet spreken, dat meldden we al in de vorige nieuwsbrief. De gesprekken verliepen in goede 
sfeer en er werd duidelijk dat er verschillend over plan wordt gedacht. Helaas is duidelijk dat we van 
de partijen die het college steunen (PSR, LPV, SP, 50PLUS en Groen Links) niet veel hebben te 
verwachten. 

Omdat er nogal geschermd wordt met ‘gedane beloften’, ‘betrouwbare overheid’ en ‘schadeclaims’ 
hebben we een goed ingevoerde advocaat in de arm genomen om ons over deze punten te laten 
adviseren. Na bestudering van de stukken is zijn reactie als volgt. Op onze vraag of de gemeenteraad 
nog een besluit kan nemen waarbij de twee bedrijven beperkt blijven tot de ruimte die ze nu volgens 
het bestemmingsplan hebben is zijn antwoord duidelijk: dat kan zeker. En op onze vraag of het 
voorstel van het college terecht vermeld dat ’Afwijking van het streefbeeld een financieel nadeel 
voor de gemeente kan inhouden, enz.’ zegt hij: ‘Ik ben van mening dat dit onjuiste informatie is van 
het college en de raad hierdoor op een verkeerd been wordt gezet.’ 

Hoe nu verder? 

Het gemeentebestuur gaat ondanks de coronabeperkingen nu toch aan de slag te gaan om over het 
integraal streefbeeld en ons burgerinitiatief een beslissing te nemen. Er is daarover op het stadhuis 
heftig gesproken, maar de meerderheid wil dit zo. 

Waarom nu wel haast? 

Het college en de raadsleden die het college steunen willen per se dat er nog vóór de zomervakantie 
een beslissing wordt genomen, dat hebben we van diverse fracties vernomen. We hebben begrepen 
dat de reden hiervoor is dat het najaar volgens hen te dicht zit op de raadsverkiezingen van maart 
volgend jaar. Bij de vorige verkiezingen was het Nollebos een grote kwestie en dat willen ze hiermee 
voorkomen. Dat er dan maar zonder publiek vergaderd wordt vinden ze niet belangrijk. Ook al 
adviseert het Ministerie van Binnenlandse zaken om dat niet te doen als er geen grote urgentie is. Ja, 
het komt hun misschien wel goed uit dat het stadhuis niet vol staat met bezorgde en boze burgers! 
Nu kunnen ze ongestoord hun gang gaan….. Het argument dat het uit bezorgdheid is om de corona 
gaat volgens ons niet op, want dan kan de besluitvorming beter worden uitgesteld. Het hele proces 
heeft al ruim een jaar vertraging opgelopen door de corona en nu pas wordt dit als een probleem 
opgevoerd… 



De planning is:  

25 mei. Avond waarop insprekers hun zegje kunnen doen over de plannen. Ieder heeft ca. 5 minuten 
spreektijd. 

3 juni. Raadscommissie presentatie van beide streefbeelden en gelegenheid voor raadsleden om 
daarover vragen te stellen 

22 juni. Raadsvergadering met politiek debat en besluit. 

De vergaderingen zijn zonder publiek (excl. om beurten de insprekers) en digitaal te volgen (geluid en 
beeld). 

Wat kunnen we nog doen? 

Op 25 mei kan iedereen uit de bevolking inspreken. Hoe dat precies georganiseerd gaat worden is 
nog onduidelijk. Uiteraard doen wij dat als stichting, maar iedere burger kan zijn zegje doen. Als er 

veel aanmeldingen zijn zullen er extra avonden ingepland moeten worden. Wij vragen u om 
erover na te denken uw zegje te doen. Uiteraard kunnen we u daarbij 
desgewenst ondersteunen met feitelijke informatie en suggesties. 

Op 3 juni mogen wij ons aller burgerinitiatief toelichten. We maken daarvoor een 
powerpointpresentatie. Ook zullen we de vragen van de raadsleden beantwoorden. Formeel zijn de 
beide streefbeelden gelijkwaardig. Het hangt van de raadsleden af hoeveel vragen we moeten 
beantwoorden. 

Op 22 juni zullen we in de raadsvergadering ons plan verdedigen. 

Uiteraard werken we goed samen met de gemeenteraadsleden die het niet met de collegeplannen 
eens zijn, maar wel heil zien in ons plan. 

Wat gebeurt er na de raadsbeslissing? 

We hopen natuurlijk dat ons alternatief wordt aanvaard, maar de kans daarop is klein. We zouden 
dan samen met de gemeente aan de slag willen om het achterstallig onderhoud aan te pakken, de 
paden te verbeteren, informatieborden te plaatsen, bloemenweiden in te zaaien enz. De 
ondernemers kunnen binnen de kaders van het huidige bestemmingsplan hun bedrijf vernieuwen. 

Als het plan van het college wordt aanvaard, zal het bestemmingsplan moeten worden gewijzigd. Er 
kan dan weer opnieuw bezwaar worden gemaakt en dan komen we uiteindelijk uit bij de Raad van 
State. Dan zijn we jaren verder. Wij denken dat de kans groot is dat we bij de Raad van State een 
goede kans maken. De bescherming van de natuur, zeker langs de kust, wordt steeds belangrijker 
geacht. De juridische strijd vergt een lange adem, maar we staan sterk en hebben goede hulp. 

Komende week zal eindelijk de herdenkingsboom voor ons overleden bestuurslid Andreas van 
Wagenberg worden geplant. Daarna zullen we u informeren waar de boom staat. I.v.m. corona kan 
er nu geen informatie worden verstrekt. 

Deze informatiebrief was een ingewikkeld verhaal, maar met uw steun gaan we stug door. We blijven 
constructief en strijdbaar. We houden elkaar vast en laten het bos niet vernielen. 

 



Met vriendelijke groeten, 

 

Het bestuur. 


